
 
 

Strona 1 z 2 
 

Rada Imigrantów i Imigrantek 

 

Protokół z dwunastego posiedzenia 

Rady Imigrantów i Imigrantek II kadencji 

w dniu 07 listopada 2019 roku, Gdańsk 

 

Obecni: 

 Członkowie i Członkinie Rady: Raisa Korycka, Liliia Antoniuk, Susana Izzetdinova, 
Natalia Malyk, Aws Kinani, Natalia Kovalshyna, Oksana Szatogo. 
 

 Joanna Krupadziorow – Inspektor ds. migracji i repatriacji, Wydział Rozwoju 
Społecznego, UMG. 
 

Nieobecni:  

 Członkowie i Członkinie Rady: Tatiana Gushchina, Valérian Collot, Andreas Hetzer, 
Karel Dolinski, Khedi Alieva, Majed Tinawi, Julia Shavlovskaya. 
 

 
Program posiedzenia przedstawiał się następująco: 
 
1. Otwarcie XII posiedzenia RIiI i przyjęcie porządku obrad.  
2. Sprawy bieżące:  

 informacja od Joanny Krupadziorow; 

 sprawozdanie z dyżuru z dnia 06.11.2019 z Radą Dzielnicy Przymorze Małe; 

 współpraca RIiI z Domami Sąsiedzkimi; 

 omówienie szczegółów spotkania z Panią Prezydent Aleksandrą Dulkiewicz; 
3. Wolne wnioski i informacja. 
4. Zamknięcie XII posiedzenia RIiI.  
 
 
Ad.1. Po powitaniu uczestników przez Liliię Antoniuk, rozpoczęto obrady. 
 
Ad.2. Sprawy bieżące: 

 Joanna Krupadziorow przekazała bieżące informacje dotyczące: 
- zaproszenia przedstawicieli RIiI na spotkanie Grupy Zarządzającej, podczas której 
zostanie omówiony raport z ewaluacji Modelu Integracji Imigrantów; 
- zaproszenia przedstawicieli RIiI na spotkanie kolejnej Grupy Zarządzającej, podczas 
której liderzy poszczególnych grup roboczych opowiedzą o działaniach tych grup; 
- planowanego wydarzenia z okazji Międzynarodowego Dnia Migrantów i propozycji 
współpracy w ramach wydarzenia z RIiI. 

 Sprawozdanie z dyżuru: 
- Sprawozdanie z dyżuru odbytego razem z Radą Dzielnicy Przymorze Małe (06.11.2019) 
przedstawiły Natalia Malyk oraz Raisa Korycka. W dyżurze uczestniczyło 4 Radnych Dzielnicy 
oraz 3 Członkinie RIiI. Wspólnie udzielili konsultacji. 

 W związku z pozytywną reakcją, z którą spotkały się dyżury RIiI w Domach 
Sąsiedzkich, Rada planuje kontynuować rozpoczętą inicjatywę zarówno  
we współpracy z Domami Sąsiedzkimi jak i Radami Dzielnic. 

 Rada zdecydowała, że spotkanie z Panią Prezydent zostanie poprowadzone przez 
Awsa Kinani, według zaproponowanego przez niego planu. Podczas spotkania Rada 
przedstawi Pani Prezydent przygotowaną wcześniej opinię oraz Plan Działania Rady. 

 
Ad. 3 Wolne wnioski i informacje dotyczyły następujących tematów: 
-  Aws Kinani zaproponował, aby Rada odbyła dyżur w Olivii Business Center.  
- Aws Kinani oraz Okasana Szatogo przedstawili wnioski ze spotkania z Radą na Rzecz 
Równego Traktowania. 
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- Joanna Krupadziorow zaproponowała, że podczas ostatniego posiedzenia w roku 2019 
Członkinie i Członkowie Rady przygotują i omówią swoje wnioski i rekomendacje dla Domów 
Sąsiedzkich. 
 
Ad.4. Posiedzenie zakończyła Liliia Antoniuk. 
  
Na tym protokół zakończono. 
                                                                           
Protokół sporządziła Joanna Krupadziorow. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


